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Zápisnica zo zasadnutia Kooperačnej rady UMR Ružomberok – 

Liptovský Mikuláš zo dňa 04.12.2024 

 

Dňa 04.12.2024 o 9:00 hod. sa v malej zasadacej miestnosti MsÚ v Ružomberku, Námestie A. Hlinku 

č. 1, č. dv. 30, konalo rokovanie Kooperačnej rady UMR Ružomberok – Liptovský Mikuláš. 

 

Prítomní členovia KR: 

1. JUDr. Ľubomír Kubáň – predseda (primátor mesta Ružomberok) 

2. Ing. Rudolf Urbanovič - podpredseda (viceprimátor mesta Liptovský Mikuláš) 

3. Ing. Marián Javorka – Ružomberské združenie miest a obcí 

4. Igor Guráň - Združenie miest a obcí Liptova 

5. Ing. Darina Bartková – OOCR Region Liptov 

6. Ing. Dušan Mesároš - Akadémia ozbrojených síl M. R. Štefánika 

 

Neprítomní členovia KR: 

1. Ing. Rastislav Horvát – OZ „Partnerstvo pre MAS Dolný Liptov“ 

2. Ing. František Horvát, PhD. – Katolícka univerzita v Ružomberku 

 

Ostatní prítomní: 

1. Ing. Ján Pavlík, PhD. – vedúci odd. grantov MsÚ Ružomberok, 

2. Ing. Jana Tkačiková - administratívny pracovník sekretariátu UMR RK-LM na MsÚ 

v Ružomberku, 

3. Mgr. Veronika Mikulková – administratívny pracovník sekretariátu UMR RK-LM na MsÚ 

v Ružomberku, 

4. Ing. Jana Kormaníková – vedúca oddelenia projektového a energetického manažmentu na 

MsÚ v Liptovskom Mikuláši, 

5. Ing. Slavomír Hrnčiar – administratívny pracovník sekretariátu UMR RK-LM na MsÚ 

v Liptovskom Mikuláši, 

6. Mgr. Simona Pelikán - administratívny pracovník sekretariátu UMR RK-LM na MsÚ 

v Liptovskom Mikuláši, 

7. Ing. Silvia Šmihulová – referent odd. projektového a energetického manažmentu na MSÚ 

v Liptovskom Mikuláši, 

 

Rokovanie Kooperačnej rady UMR Ružomberok – Liptovský Mikuláš otvoril a viedol predseda KR 

a primátor mesta Ružomberok, JUDr. Ľubomír Kubáň. 
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K bodu 1 Otvorenie 

Predseda, JUDr. Ľubomír Kubáň, privítal členov Kooperačnej rady a všetkých prítomných. Následne 

konštatoval, že rokovanie bolo riadne a včas zvolané v súlade s čl. 7, Štatútu a rokovacieho poriadku 

Kooperačnej rady UMR Ružomberok – Liptovský Mikuláš a Kooperačná rada je uznášania schopná, 

nakoľko je prítomná nadpolovičná väčšina členov.  

Následne rovno prešiel k bodu 2. Schválenie programu rokovania. 

 

K bodu 2 Schválenie programu 

Predseda JUDr. Ľubomír Kubáň predniesol návrh programu zasadnutia a otvoril diskusiu k tomuto 

bodu. 

Do diskusie sa nikto  neprihlásil. 

Predseda JUDr. Ľubomír Kubáň prečítal návrh uznesenia a vyzval prítomných na schválenie programu. 

 

Návrh na uznesenie: 

Kooperačná rada UMR Ružomberok – Liptovský Mikuláš 

I. Schvaľuje: 

Program rokovania 

1. Otvorenie. 

2. Schválenie programu rokovania. 

3. Voľba overovateľa zápisnice a uznesení z radov členov Kooperačnej rady UMR Ružomberok – 

Liptovský Mikuláš. 

4. Schválenie upraveného projektového zámeru obce Lisková „Prístavba školských dielní ZŠ 

Lisková“. 

5. Schválenie projektového zámeru Mesta Ružomberok „Modernizácia Veľkej dvorany 

Kultúrneho domu A. Hlinku v Ružomberku“. 

6. Schválenie projektového zámeru mesta Ružomberok „Nákup kompostérov pre mesto 

Ružomberok“. 

7. Schválenie projektového zámeru obce Turík „Vybudovanie prvkov zelenej infraštruktúry v obci 

Turík“. 

8. Informatívna správa o stave zásobníka projektov UMR Ružomberok - Liptovský Mikuláš k 

1.11.2024. 

9. Schválenie harmonogramu zasadnutí Kooperačnej rady UMR Ružomberok – Liptovský Mikuláš 

na rok 2025. 

10. Rôzne. 

11. Záver. 

 

Hlasovanie: /za/ -6,  /zdržal sa/ - 0,  /proti/ - 0 
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Program rokovania bol schválený uznesením č. 33/2024 

Hlasovanie: /za/ -6,  /zdržal sa/ - 0,  /proti/ - 0 

 

 

K bodu 3 Voľba overovateľa uznesení a zápisnice KR UMR RK-LM 

 

Predseda, JUDr. Ľubomír Kubáň predniesol návrh na overovateľa, za overovateľa navrhol 

 Ing. Mariána Javorku. 

 

Návrh na uznesenie: 

Kooperačná rada UMR Ružomberok – Liptovský Mikuláš 

I. Schvaľuje: 

za overovateľa uznesení a zápisnice Ing. Mariána Javorku 

Hlasovania: /za/ -6,  /zdržal sa/ - 0, /proti/ - 0 

 

Overovateľ uznesení a zápisnice bol schválený uznesením č. 34/2024. 

Hlasovania: /za/ -6,  /zdržal sa/ - 0, /proti/ - 0 

 

 

K bodu 4 Schválenie upraveného projektového zámeru obce Lisková „Prístavba školských dielní ZŠ 

Lisková“.  

Predseda, JUDr. Ľubomír Kubáň vyzval zástupcov AK UMR Ružomberok, aby vysvetlili opätovné pre 

schvaľovanie tohto projektového zámeru. Ing. Tkačiková vysvetlila, že v tomto projektovom zámere 

došlo k zmene celej jednej aktivity, čo malo aj značný vplyv na rozpočet plánovaného projektu. 

Informovala prítomných, o hlavných aktivitách projektu a,  že PZ sa bude schvaľovať v 100 % výške 

žiadaného rozpočtu.  

Predseda Kooperačnej rady následne otvoril diskusiu k tomuto bodu. Do diskusie sa nikto neprihlásil, a 

tak predseda Kooperačnej rady prečítal uznesenie a vyzval prítomných na hlasovanie. 

 

Návrh na uznesenie: 

Kooperačná rada UMR Ružomberok – Liptovský Mikuláš 

I. Schvaľuje: 

Projektový zámer obce Lisková „Prístavba školských dielní ZŠ Lisková“. 

Hlasovanie: /za/ - 6, /zdržal sa/ - 0, /proti/ - 0 

 

Projektový zámer obce Lisková „Prístavba školských dielní ZŠ Lisková“ bol schválený uznesením č. 

35/2024. 

Hlasovanie: /za/ - 6, /zdržal sa/ - 0, /proti/ - 0 

 

 

K bodu 5 Schválenie projektového zámeru mesta Ružomberok „Modernizácia Veľkej dvorany 

Kultúrneho domu A. Hlinku v Ružomberku“, 
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Predseda kooperačnej rady JUDr. Ľubomír Kubáň predstavil prítomným v skratke kultúrnu inštitúciu 

KDAH v Ružomberku, a čo sa bude v rámci projektu realizovať. Informoval prítomných o novom vedení 

KDAH a jeho plánoch a nových aktivitách, a poprosil prítomných, aby tento projekt schválili, nakoľko 

má veľký význam pre podporu kultúrneho rozvoja mesta Ružomberok. Poznamenal, že je to jediný 

priestor, ktorý mesto má na usporiadanie kultúrnych podujatí. 

Ing. Ján Pavlík PhD. predstavil prítomným všetky technické záležitosti, ktoré sa budú realizovať. 

Predseda kooperačnej rady JUDr. Ľubomír Kubáň otvoril diskusiu k danému bodu. Do diskusie sa nikto 

neprihlásil. 

Následne predseda kooperačnej rady JUDr. Ľubomír Kubáň prečítal uznesenie a vyzval prítomných na 

hlasovanie.  

 

Návrh na uznesenie: 

Kooperačná rada UMR Ružomberok – Liptovský Mikuláš 

I. Schvaľuje: 

Projektový zámer mesta Ružomberok „Modernizácia  Veľkej dvorany Kultúrneho domu A. Hlinku 

v Ružomberku.“ 

Hlasovanie: /za/ - 6, /zdržal sa/ - 0, /proti/ - 0 

 

Projektový zámer mesta Ružomberok „Modernizácia  Veľkej dvorany Kultúrneho domu A. Hlinku 

v Ružomberku.“ bol schválený uznesením č. 36/2024. 

Hlasovanie: /za/ - 6, /zdržal sa/ - 0, /proti/ - 0 

 

 

K bodu 6 Schválenie projektového zámeru mesta Ružomberok „Nákup kompostérov pre mesto 

Ružomberok“, 

Mgr. Veronika Mikulková predstavila prítomným projekt, jeho aktivity a výšku financovania.  

Ing. Janka Tkačiková doplnila informáciu o tom, že MIRRI vyzvalo mesto Ružomberok na doplnenie 

dvoch oblastí v PZ. AK UMR RK-LM preto prosí prítomných, aby tento projekt schválili s touto 

poznámkou. 

Ing. Jana Kormaníková sa informovala, či v tomto opatrení nie je nutné ísť nad úroveň 201 000 EUR. 

Ing. Ján Pavlík PhD. ju informoval, že toto opatrenie je výnimkou a nie je nutné dodržať tento finančný 

limit. Ing. Pavlík PhD. ešte doplnil, že sme komunikovali s projektovou manažérkou z MIRRI 

a naplánovalo sa osobné stretnutie k poznámkam.  

Predseda kooperačnej rady JUDr. Ľubomír Kubáň otvoril diskusiu k danému bodu. Do diskusie sa nikto 

neprihlásil. 

Následne predseda JUDr. Ľubomír Kubáň prečítal uznesenie a  vyzval prítomných na hlasovanie.  

 

Návrh na uznesenie: 

Kooperačná rada UMR Ružomberok – Liptovský Mikuláš 

I. Schvaľuje: 

Projektový zámer mesta Ružomberok „Nákup kompostérov pre mesto Ružomberok.“ 

Hlasovanie: /za/ - 6, /zdržal sa/ - 0, /proti/ - 0 
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Projektový zámer mesta Ružomberok „Nákup kompostérov pre mesto Ružomberok“ bol schválený 

uznesením č. 37/2024. 

Hlasovanie: /za/ - 6, /zdržal sa/ - 0, /proti/ - 0 

 

 

K bodu 7 Schválenie projektového zámeru obce Turík „Vybudovanie prvkov zelenej infraštruktúry 

v obci Turík“, 

Ing. Ján Pavlík PhD., predstavil projekt obce Turík a vysvetlil prítomným, že prostredníctvom tohto 

projektu sa snažíme zakomponovať obce do UMR, nakoľko pre malé obce ako je Turík je dosť veľký 

problém nájsť v opatreniach priestor pre zapojenie.  

Predseda kooperačnej rady JUDr. Ľubomír Kubáň otvoril diskusiu k danému bodu. Do diskusie sa nikto 

neprihlásil. 

Následne predseda JUDr. Ľubomír Kubáň prečítala uznesenie a  vyzval prítomných na hlasovanie.  

 

Návrh na uznesenie: 

Kooperačná rada UMR Ružomberok – Liptovský Mikuláš 

I. Schvaľuje: 

Projektový zámer mesta Ružomberok „Nákup kompostérov pre mesto Ružomberok.“ 

Hlasovanie: /za/ - 6, /zdržal sa/ - 0, /proti/ - 0 

 

Projektový zámer mesta Ružomberok „Nákup kompostérov pre mesto Ružomberok“ bol schválený 

uznesením č. 38/2024. 

Hlasovanie: /za/ - 6, /zdržal sa/ - 0, /proti/ - 0 

 

 

K bodu 8 Informatívna správa o stave zásobníka projektov UMR Ružomberok – Liptovský Mikuláš 

k 1.11.2024“, 

Ing. Janka Tkačiková informovala prítomných o dokumente, ktorý im bol zaslaný. Vysvetlila, aké zmeny 

v tomto dokumente prebehli. Tieto zmeny boli vyznačené žltou farbou. Najpodstatnejšou zmenou bolo 

doplnenie dvoch projektov do zásobníka, a to Kostol v Liptovskej Teplej a Kompostéry pre mesto 

Ružomberok.  

Predseda kooperačnej rady JUDr. Ľubomír Kubáň otvoril diskusiu k danému bodu.  

Ing. Darina Bartková sa v tomto bode chcela informovať o projektovom zámere Prosieckej doliny 

z opatrenia 5.1.5.  

Ing. Janka Tkáčiková ju informovala, že zámerom je vybudovanie infraštruktúry, ako sú toalety, 

informačné centrum. Tak isto ale informovala prítomných, že tento projekt je na rámec pridelenej 

alokácie, čiže je zatiaľ len ideou, ale nie sú naň financie. 

Ing. Janka Kormaníková doplnila, že mesto Liptovský Mikuláš chce z tohto opatrenia financovať 

rekonštrukciu Župného domu, pri ktorom je ale momentálne problém, že sú jeho priestory prenajímané 

a vykazuje sa tam hospodárska činnosť. Možnosťou je presťahovanie umeleckej školy do týchto 
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priestorov. Ak sa však toto nepodarí zrealizovať, vyskytne sa priestor práve pre projekty akým je 

Prosiecka dolina. 

Ing. Ján Pavlík PhD., znova upozornil prítomných, že projektový zásobník je živým dokumentom, ktorý 

je možné čas od času upravovať. Kooperačná rada bude vždy pre zmene schvaľovať takto urobené 

zmeny. 

Ing. Darina Bartková ešte dodala, že vidí práve potenciál v takomto projekte, nakoľko v Prosieckej doline 

nutne treba riešiť parkovanie a infraštruktúru. Problém je hlavne v top sezóne. Ing. Bartková sa na záver 

chcela informovať ešte o novom projekte Liptovskej Teplej.  

Ing. Janka Tkačiková vysvetlila, že tento projekt je taktiež nad pridelenú alokáciu. Projekt je potrebný, 

ale tak isto nie sú naň financie. Ak by náhodou došlo k navýšeniu alokácií zo strany ministerstva, vedeli 

by sme ich takto zafinancovať. 

Ing. Ján Pavlík PhD. doplnil, že tak isto ak by sme vedeli, že projekty nad „čiarou“ nebudú predkladané 

do žiadostí, budeme ich nahrádzať takýmito projektami.  

Ing. Darina Bartková položila ešte otázku či do nášho opatrenia 2.8.2 plánujeme dať aj cyklotrasy. 

Ing. Ján Pavlík PhD., ju informoval, že mesto Ružomberok nemá vhodné cyklotrasy, ktoré by sem mohlo 

zaradiť.  

Ing. Janka Kormaníková ju informovala, že mesto Liptovský Mikuláš do tohto opatrenia dáva úsek, 

o ktorom sa dohodlo na začiatku.  

Ing. Darina Bartková vyzvala prítomných, aby tlačili na podporu Vážskej cyklomagistrály aj na Župe, aby 

sme týmto spôsobom zachránili cestovný ruch na Liptove. 

Ing. Rudolf Urbanovič zareagoval tým, že sa bude opakovať, ale všetci vieme, že sme si na začiatku 

stanovili priority, kde prvé boli práve cyklotrasy a nakoniec prišla alokácia a na cyklotrasy sme dostali 

minimum financií. Takže sa k tomuto budeme vracať zbytočne. 

Ing. Ján Pavlík PhD. následne poopravil informáciu, že v opatrení 2.8.2 nemáme žiadnu cyklotrasu. 

Máme tam cyklotrasu Katolícka univerzita – Železničná stanica, ktorá sa bude napájať na Vážsku 

cyklomagistrálu. 

Ing. Darina Bartková ešte informovala prítomných o ich zámere vybetónovať cestu pri Kostolíku 

(Liptovská Mara), plus vybudovanie toaliet. Informovala sa, či bude vhodné z ich strany vypracovať 

takýto projektový zámer, aby sa dostal ešte do zásobníka projektov.  

Ing. Ján Pavlík PhD., ju informoval, že „áno“ je možné. 

Následne predseda JUDr. Ľubomír Kubáň prečítal uznesenie a  vyzval prítomných na hlasovanie.  

 

Návrh na uznesenie: 

Kooperačná rada UMR Ružomberok – Liptovský Mikuláš 

I. Berie na vedomie: 

Informatívnu správu o stave zásobníka projektov UMR Ružomberok – Liptovský Mikuláš k 1.11.2024 

Hlasovanie: /za/ - 6, /zdržal sa/ - 0, /proti/ - 0 

 

Informatívna správa o stave zásobníka projektov UMR Ružomberok – Liptovský Mikuláš k 1.11.2024 bol 

schválený uznesením č. 39/2024. 

Hlasovanie: /za/ - 6, /zdržal sa/ - 0, /proti/ - 0 
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K bodu 9 Schválenie harmonogramu zasadnutí Kooperačnej rady UMR Ružomberok – Liptovský 

Mikuláš na rok 2025. 

Ing. Janka Tkačiková predstavila prítomným nový harmonogram zasadnutí Kooperačnej rady na rok 

2025. 

 

Návrh na uznesenie: 

Kooperačná rada UMR Ružomberok – Liptovský Mikuláš 

I. Schvaľuje: 

Harmonogram zasadnutí Kooperačnej rady UMR Ružomberok – Liptovský Mikuláš na rok 2025. 

Hlasovanie: /za/ - 6, /zdržal sa/ - 0, /proti/ - 0 

 

Harmonogram zasadnutí Kooperačnej rady UMR Ružomberok – Liptovský Mikuláš na rok 2025 

bol schválený uznesením č. 40/2024. 

Hlasovanie: /za/ - 6, /zdržal sa/ - 0, /proti/ - 0 

 

 

K bodu 10 Rôzne 

JUDr. Ľubomír Kubáň otvoril diskusiu k bodu rôzne.  

Ing. Janka Kormaníková informovala prítomných o stave plánovaných projektov v Demänovskej doline. 

Po komunikácii s ministerstvom sa projekt Nástupný terminál skibusovej dopravy v Demänovskej doline 

javí ako nerealizovateľný a mesto Liptovský Mikuláš by ho chcelo na najbližšom zasadnutí Kooperačnej 

rady vyradiť zo zásobníka projektov. Dôvodom je hospodárska činnosť viac ako 20 %. 

Ing. Ján Pavlík PhD., reagoval, že opatrenie 2.8.1 je chápané ako verejná doprava, bolo by preto dobré 

aby to Liptovský Mikuláš skúsil zakomponovať do Mestskej verejnej dopravy. 

Ing. Janka Kormaníková ho poopravila, že sa nejedná o druhý plánovaný projekt, ktorým je Navigačný 

systém. Tento projekt ešte stále riešia a hľadajú spôsob, ako ho financovať cez IÚS ŽSK: 

 

 

K bodu 11 Záver 

Predseda KR, JUDr. Ľubomír Kubáň, poďakoval prítomným za účasť a oficiálne ukončil stretnutie 

Kooperačnej rady. 

 

 

 

 

Predseda: JUDr. Ľubomír Kubáň 

 

 

Zapísala: Mgr. Veronika Mikulková 

 

 

Overil: Ing. Marián Javorka 


